
  

 

 

  OTEVŘENÉ ZAHRADY  JIČÍNSK A z. s.   
  Otevřené zahrady Jičínska z. s., 17. listopadu 1074, 506 0 1  Jičín   

www.otevrenezahrady.c z   |  email:  otevrenezahrady@seznam.cz     
mobil:  602   420   396   

  

    

  

 

Zápis z jednání náhradní členské schůze Otevřené zahrady 

Jičínska z. s., které se konalo ve středu 12 . 6. 2019 od 17:30 hodin 

v Bukvici 
 

1) Zahájení  

V 17:30 předseda spolku pan Jiří Drška zahájil náhradní členskou schůzi. Členská schůze je již 

usnášeníschopná v jakémkoliv počtu přítomných. Pan předseda konstatoval, že je přítomno 

celkem 12 hlasujících.   

 

 

2) Volba mandátové a návrhové komise, ověřovatelů zápisu a určení 

zapisovatele 

Pan předseda nechal znovu zvolit členy jednotlivých komisí a ověřovatele zápisu. Jejich složení 

bylo navrženo ve stejném znění jako na řádné členské schůzi. 

 

Jako zapisovatele předseda určil Ivetu Svobodovou, pracovnici kanceláře MAS. 

  

Výsledek hlasování:  

Pro: 8      Proti: 0          Zdržel se: 4  

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: Členové spolku volí mandátovou a návrhovou komisi ve složení: Akademie J. A. 

Komenského, z.s. – oblast Jičín – zástupce pan David Jung, Klub českých turistů – odbor Jičín 

– zástupce pan Jan Simeon Kaiser, SDH Vitiněves – zástupce pan Josef Havránek a fyzická 

osoba paní Marketa Obitková. 

 

 

Výsledek hlasování:  

Pro: 10      Proti: 0          Zdržel se: 2  

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: Členská schůze jako ověřovatele zápisu volí: Římskokatolická farnost arciděkanství 

Jičín – zástupce pan Jiří Drška a město Jičín – zástupce pan Jan Jiřička. 
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3) Schválení programu 

Náhradní členská schůze jedná dle programu zaslaného v pozvánce. 

 

1. Zahájení  

2. Volba mandátové a návrhové komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele 

3. Schválení programu 

4. Informace o 7. výzvě IROP Bezpečná doprava 

5. Střednědobé hodnocení pokroku realizace strategie - evaluace 

6. Informace o výzvách IROP, OP Zaměstnanost, PRV a OP Životní prostředí 

7. Informace o projektu Místní akční plán rozvoje vzdělávání pro ORP Jičín II 

8. Různé 

9. Usnesení 

10.   Závěr 

 

Výsledek hlasování:  

Pro: 12     Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: Členská schůze schvaluje program jednání, tak jak byl přednesen. 

 

4) Informace o 7. výzvě IROP Bezpečná doprava 

Předseda vyzval paní Kabelkovou k představení informací o 7. výzvě IROP Bezpečná doprava.  

Paní Kabelková představila informace o výzvě a navržená preferenční kritéria. Výše celkové 

alokace dle finančního plánu je 13, 5 mil. Kč. Jedná se o chodníky a cyklostezky určené 

k dopravní obslužnosti. Paní Kabelková představila potřebné přílohy k podané žádosti. 

Maximální počet bodů v preferenčních kritériích je 100 a minimální hranice k vybrání projektu 

je 50 bodů.  

Dotaz: Pan Havránek – Musí ta kritéria takto být? Přechod pro chodce nám nepovolí.  

Pan Jiřička - Policie přechody nepovolí.  

Pan Havránek – Shrnul, že by dosáhnul pouze na 40 bodů. Obec by měla zájem o chodníky k 

zastávce.  

Libáň - Také dosáhneme pouze na 40 bodů.  

Paní Kabelková – Tato členská schůzce by měla schválit preferenční kritéria pomocí, kterých se 

budou žádosti posuzovat. Přítomni mohou navrhnout změnu popisu kritérií, počet bodů i 

hranice maximálního a minimálního počtu bodů.  

Libáň – Šlo by hladiny bodů upravit na max. 80 a min. 40. To by situaci potenciálních žadatelů 

vyřešilo. 
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Pan Havránek – Jaký je další postup?  Tady to schválí MAS a pak to jde dál.  

Paní Kabelková – Ano. Řídící orgán nám buď schválí nebo neschválí navržená preferenční 

kritéria. My chceme výzvu napsat tak, aby si někdo z území zažádal.  

Paní Obitková – Co je místo pro přecházení?   

Paní Kabelková – Místo přecházení označené značkou. Není to pouze klasický přechod s pruhy.  

Paní Formanová – Výše podpory bude 95 %? 

Paní Kabelková  - Ano.   

Pan Havránek, Libáň a pan Jiřička by se teď do upravených kritérií vešli. Mají už projektovou 

dokumentaci. 

P. Kabelková – Termín podání do konce září vyhovuje?  

Pan Jiřička – ano, pan Havránek - ano, Libáň - ano  

Pan Havránek – Kdo má zájem podat si žádost v této výzvě?  

Paní Kabelková – Kopidlno, Nemyčeves, Bystřice, Vitiněves, Libáň, Jičín. Hranice je stanovená 

na 2 mil. Jaké máte předpokládané výdaje? 

Pan Havránek (cca 4 mil.), Libáň (cca 4 mil.), Jičín (cca 4 mil.). 

Libáň – Nám by výše hranice 2 mil. vadila, nešla by navýšit?  

Paní Kabelková – Nemáme z čeho navýšit. Celkově na území bylo 35 mil. Všechno co zbylo je 

tady.  

Pan Havránek – Šlo by neuznatelné náklady hradit z kraje?  

Paní Kabelková – Nevím, zjistím.   

Paní Vávrová – Pokud budete mít výdaje zvlášť způsobilé a nezpůsobilé, pak by to šlo. 

Doporučení udělat to i dle stavebních objektů.   

Pan Havránek – Takže dotace z této výzvy na projekt by byla maximálně 95 % z 2 mil.  

Pan předseda vyzval přítomné k posledním dotazům. 

Pan Jiřička – Kdy to vyhlásíte? 

Paní Kabelková - Teď to půjde na MMR a pak to půjde zpět. Výzvu vyhlásíme, až nám schválí 

kritéria. Pokud to půjde rychle, vyhlásíme výzvu v červenci. Může se stát, že to takhle rychle 

neschválí.  

Pan předseda – Pokud to schválí později, chcete posouvat pouze začátek výzvy nebo i konec?  

Pan Jiřička – Posouval bych pouze začátek, konec bych nechal. Projekty máme připravené.  

Pan předseda vyzval přítomné k hlasování o odsouhlasení preferenčních kritérií. Kdo souhlasí 

s tím, aby se zveřejnila tato kritéria?  

 

Výsledek hlasování:  

Pro: 12     Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: Kritéria výzvy byla odsouhlasena ve výsledném znění z členské schůze.  
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5) Střednědobé hodnocení pokroku realizace strategie - evaluace 

Pan předseda opět předal slovo paní Kabelkové. Paní Kabelková představila hlavní výstupy 

a zjištění z jednotlivých částí evaluační zprávy. Paní Kabelková sdělila, že na základně 

evaluační zprávy a jejich závěrů bude podána žádost o změnu strategie. Zásadní změny jsou 

plánovány v Program rozvoje venkova (PRV). V PRV je zájem o zavedení článku 20 jako fiche 

č. 10 - Základní služby a obnova vesnic ve venkovských oblastech, zrušení fiche č. 9 - Činnosti 

spolupráce v rámci iniciativy LEADER a převedení její alokace na fichi č. 10. Dále proběhne 

přerozdělení alokací z fichí, které nemají žadatelé, do fichí, kde je zájem žadatelů vyšší 

a povede k rozvoji území MAS. Zprávu o evaluaci je třeba odevzdat do 30. 06. 2019.  
 

Výsledek hlasování:  

Pro: 12      Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení: Členská schůze bere na vědomí informace o procesu Mid-term evaluaci 

realizace strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Otevřené zahrady Jičínska 

z. s..  schvaluje výsledné znění a veškeré změny s ní spojené. 

 

6) Informace o výzvách IROP, OP Zaměstnanost, PRV a OP Životní 

prostředí 

Pan předseda opět předal slovo paní Kabelkové.  

IROP – Projekty prošly fází věcného hodnocení. Výběrovou komisí prošly všechny projekty. 

V několika opatřeních byla nižší celková alokace než požadovaná celková výše alokací od 

žadatelů. Bylo sestaveno pořadí projektů, dle preferenčních kritérií. Část žadatelů jsou zatím 

náhradníci. Řeší se změna finančního plánu. Až bude schválena, budou moci být podpořeny 

všechny podané žádosti.   

OP Zaměstnanost – Probíhá příjem žádosti ve dvou výzvách Rozvoj sociálních služeb a 

Podpora prorodinných opatření. Výzvy jsou otevřené do 30. 6. 2019. 

PRV – Proběhlo vyhlášení 3. výzvy. Probíhá administrativní kontrola a bodování projektů 

výběrovou komisí. 10. 6. 2019 proběhlo první setkání VK a 18. 6. 2019 proběhne druhé setkání 

VK. 20. 6. 2019 zasedne Rada spolku a rozhodne o podpoře jednotlivých projektů na základě 

doporučení výběrové komise. Registrace na SZIF je stanovená na 26. 6. 2019. Letos je v plánu 

po evaluaci přidat článek 20, tím vytvořit fichi č. 10 a zrušit fichi č. 9 a její alokaci převést na 

článek 20. 

OP Životní prostředí – Jsou vyhlášeny dvě výzvy do ledna 2020. Na biokoridory alokace 

500 000 Kč a na sídelní zeleň alokace 9 500 000 Kč. 

Předseda vyzval k dotazům k tématu. Nikdo nemá dotaz.  
 

Usnesení: Členská schůze bere na vědomí informace o výzvách IROP, OP Zaměstnanost, 

PRV a OP Životní prostředí.  
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7) Informace o projektu Místní akční plán rozvoje vzdělávání pro ORP Jičín II 

Pan předseda připomenul, že tento bod byl podrobně projednáván už minulé členské schůzi. 

Dnes se bude jednat jen o krátké předání aktuálních informací. Pan předseda předal slovo paní 

Kabelkové.   

Projekt probíhá od 12/2018 do 05/2022. Rozpočet projektu je 12,8 mil. Kč. V současné době 

plánujeme a pořádáme různé vzdělávací akce. Snažíme se přimět místní školy strategicky 

plánovat. MAP jim nabízí plnou podporu. Pokud máte typy, náměty na uspořádání akcí, 

budeme rádi. 

 

Usnesení: Členská schůze bere na vědomí informace o projektu Místní akční plán rozvoje 

pro ORP Jičín II.   

 

8) Různé 

Pan předseda upozornil, že pan David Jung musel v průběhu předchozího příspěvku v 18:00 

odejít. Počet přítomných hlasujících se mění na 11. 

 

Pan předseda doplnil, že stále pokračuje hledání lidí, kteří chtějí pracovat v orgánech MAS OZJ. 

Na podzim budou volby nového předsedy a do kontrolní komise. Současní členové již nechtějí 

pokračovat. Pan předseda vytvořil dopis, ve kterém vyzval členy k větší aktivitě. Paní 

Kabelková dopis rozešle. Zároveň vyzval přítomné ke zvýšení intenzity komunikace se starosty 

obcí a dalšími osobami, které by přispěli k vyváženosti jednotlivých sektorů v MAS OZJ. Pan 

předseda se zeptal přítomných, zda chtějí k tomuto bodu přispět. 

 

Pan Jiřička – Jak jsme vybaveni servisem pro nás členy, myslím aparátem MAS, jak jsme na 

tom, jaké teď máme personální obsazení? Kolik zaměstnanců má v současné době MAS OZJ?  

Paní Kabelková – V MAS OZJ jsem já na plný úvazek (částečně SCLLD a částečně MAP), paní 

Svobodová (SCLLD) a pan Kubíček na částečný v SCLLD. Na projekt MAP má další 3 

zaměstnance na částečný úvazek a přes 100 osob na DPP. V personálním obsazení problém 

nevidím. Zásadní problém vidím v nedostatku osob pro obsazení jednotlivých orgánů MAS.  

 

Usnesení: Členská schůze bere na vědomí informace v bodu různé.   

 

9) Usnesení 

Paní Marketa Obitková přečetla návrh na usnesení. 

 

Usnesení: Členská schůze bere na vědomí usnesení z náhradní členské schůze.   

 

 



  

 

 

  OTEVŘENÉ ZAHRADY  JIČÍNSK A z. s.   
  Otevřené zahrady Jičínska z. s., 17. listopadu 1074, 506 0 1  Jičín   

www.otevrenezahrady.c z   |  email:  otevrenezahrady@seznam.cz     
mobil:  602   420   396   

  

    

  

10) Závěr 

Pan předseda popřál hezký zbytek večera, poděkoval všem zúčastněným a v 18:30 hod. 

členskou schůzi ukončil. 

 

 

Zapsala:  Iveta Svobodová 

 

 

 

 

 

 ------------------------------------------                     ------------------------------------------------- 

 Římskokatolická farnost arciděkanství Jičín            Město Jičín - zástupce Jan Jiřička –  

 – zástupce pan Jiří Drška - ověřovatel zápisu  ověřovatel zápisu 


